
 

 
 

 

 

 

找寻能量之源 
Find your energy 

 

 
 

蔚柳溪水疗因其长期致力于探寻令客人找回身体能量的创新疗法而闻名全球。能量

所带来的是“生活”与“优质生活”的差别；为身体补充能量用更好的状态来面对

精彩人生。这就是我们将进行能量恢复作为使命的原因。 

我们的每种疗法都经过精心的设计，反映所在的酒店及当地的特色与格调，因此，

每家蔚柳溪水疗都是独一无二的。但所有蔚柳溪水疗都有一个共同的理念——为客

人提供不同凡响的优质服务。远离嘈杂与喧嚣，来到这里放松身心，重拾自然的能

量，用焕然一新的状态继续人生精彩旅程。 

我们不仅为您提供真实有效的水疗护理，更为您准备了独处或与友人小聚 

的安静处所。泳池旁的社交区、休闲厅、蒸汽房、桑拿房、瑜伽及健身区 

域——精心设计的功能区域将赋予您充沛的活力，唤醒对生活的激情。 

 
Willow Stream Spas are acclaimed around the world for our focus on finding innovative 

ways to help guests discover their own energy. Energy makes the difference between 

living and living well; recharging our energy allows us to flow, rather than fight, through 

life. That is why energy renewal is our mission. 

Each of our spas is designed to reflect the beauty and ambience of its location and of the 

hotel in which it is located, so no two are alike. But all of our spas have this in common: 

They deliver an outstanding experience. Simply being here—away from the chaos of 

everyday life—relaxes our guests and starts them on their energy journey.  

Our spa experiences combine authentic and effective treatments with a place for you to 

spend time alone or with your friends. Social spaces by the pool, relaxation lounges, steam 

rooms and saunas, yoga and fitness area: All are designed to stir our passion for living 

with abundant energy.                                     

 

 



 
 

蔚柳溪定制  

………………………………………………………………… 

玫瑰赋活新生护理 

令人精神焕发 

全身柔和去角质，以玫瑰油和玫瑰乳霜进行裹敷并进行全身肌肉舒缓按摩，

再配以精纯提取的法国南部特有的鲟鱼鱼子精华和面膜做金鱼子面护。让您

在愉悦的香气中全身心放松，让肌肤焕发活力、光彩照人。  

150 分钟 人民币2580 

 

至臻舒缓  

深度解压 

以传统中式手法为基础，并结合温姜油压按摩，让您的身体达到缓解压力的

效果，且重拾能量、释放体内压力。来感受以一杯姜茶和热姜足浴开始温暖

之旅吧。 

100 分钟 人民币1588 

 

赋活焕彩            

炫丽 

以植物精油的萃取精华，配合面部精油按摩和修护面膜，温和改善并净化面

部皮肤，随之而来的是量身定制的瑞典式全身按摩，有利血液循环和身心放

松。 

100 分钟 人民币1488 

 

 
以上为人民币价格已包含服务费与增值税 



 
 

Willow Stream Rituals 

……………………………………………………………….. 
Rose Revival 

Invigorating 

Includes a gentle body exfoliation, wrap and relax with rose oil , A Caviar Crystal 

Soothing facial Calms your mind and leaves your skin looking radiant. 

 

150minutes CNY2580 

 

 

Find Your Energy 

A traditional Chinese massage combined with an aromatherapy oil massage. Using 

soft pressure, stretching the body, combined with the essential plant oils, it will 

provide a thorough rejuvenation body massage. 

 

100minutes CNY1588 

 

 

Ultimate Revival Treatment         

Glow 

A purifying treatment for oily and combination skin using exfoliation and drainage 

technique facial massage,  followed by a full-body Swedish massage that increases 

circulation, assist lymphatic drainage and promotes relaxation. 

 

100minutes CNY1488 

 

 

 

All prices are in CNY and inclusive of service charge and VAT 



 
 

 

蔚柳溪招牌护理项目 

………………………………………………………………… 

蔚柳溪元素 

水疗传统  

灵感来自于大自然元素:大地(泥膜) 、空气（有机芳香）、水（矿泉浴）和

火（暖石按摩），融合五感达到身心灵放松的舒适体验。 

 

90 分钟 人民币1749 

 

御尊时差缓解 

适合旅行者 

在旅途中恢复活力。薰衣草加细盐去除老化角质、芳香疗法矿泉浴和舒缓按

摩，重点进行脚部、颈部、肩部和头部按摩。 

100 分钟 人民币 1399 

 

尊宠紧颜热蜡护理 

先放松肩颈，再按摩头部和耳朵。进行面部洁净后，辅以紧颜精华做舒缓、

温和的面部按摩，最后以富含维他命的维他命蜂浆面膜配以温暖呵护的暖蜡

面膜，双重呵护，使您肌肤更添亮丽、充满光泽！ 

90 分钟 人民币1588 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

以上为人民币价格已包含服务费与增值 



 
 

Signature Willow Stream Treatments 

………………………………………………………………… 
Willow Stream Elements 

Spa Tradition 

The power of nature’s elements: earth (mad wrap), air (organic aromatherapy), 

water(mineral bath) and fire ( Hot Stone massage). Moor mud, juniper, mandarin 

and fennel revive dry or maturing skin. 

 

90minutes CNY1749 

 

Emperor’s Jet-Lag Relief 

For travellers 

Awaken your energy while travelling. A lavender and salt exfoliation, aroma 

therapeutic mineral bath and soothing massage, emphasizing the feet, neck, 

shoulders, and scalp. 

 

100minutes CNY1399 

 

Age Performance High Perfection Treatment 
 

Let yourself prepare by a relaxing shoulder and neck massage and take away into 

the world of deep relaxation. Enjoy the relaxing head and ear massage, a 

fascinating face massage particularly treating the delicate eye and lip zone, a warm 

pampering mask with paraffin and an effective mask for the perfect “appearance”. 

Sense and discover the variety of this unique treatment and enjoy your success. 

Treat yourself with a balanced, vital and firmer skin full of radiance! 

 

90minutes CNY1588 

 

 

 

 
All prices are in CNY and inclusive of service charge and VAT 



 
 

 

面部护理 

………………………………………………………………… 
 

香薰洁净面部护理 

深层洁净 

以植物油的萃取精华，配合去角质和排毒按摩，温和改善并净化面部皮肤，

使肌肤洁净明亮，焕然一新。适合油性及混合性肌肤。 

50 分钟 人民币 680 

 

 

补水修护面部护理 
富含保湿因子能调节失去的水分，防止水份流失，令肌肤拥有水的泉源，改

善幼纹及干纹，实施恢复润泽光彩时刻。适合干性、缺水性皮肤。 

60 分钟 人民币 880 

90 分钟 人民币1180 

 

 

 

金鱼子水晶修护护理 

鱼子精华尊贵成份，配合天然水晶按摩，帮助您恢复身体能量，修护肌肤，

补充水分，缓解皱纹，修饰面部轮廓，增加皮肤弹力。 

 

100 分钟 人民币2480 

 

 

以上为人民币价格已包含服务费与增值税 
 



 

 

Facial treatments 

…………………………………………………………………. 
Purifying Aromatherapy Face Treatment 

Deep clean 

A purifying treatment for oily and combination skin using exfoliation, steam, and 

drainage technique facial massage. The skin will be left purified and toned. 
 

50 minutes CNY680 

 

 

 

 

Moisturizing Treatment 

Give your thirsty skin the moisture and care it needs, It increase the skin’s water-

binding capacity and provides long-term improvement in skin moisture levels. Fine 

lines and wrinkles are smoothed and your skin on a radiantly fresh look. 
 

60 minutes CNY880 

90 minutes CNY1180 

 

 

 

 

Caviar Crystal Soothing Spa Treatment 

An intensive Spa treatment with Herbal Blends that pampers the skin in total repair. 

With unique effect of Crystal and Caviar to promote the skin’s vitality and 

resilience, giving it a refined, more even and fresh look. 

 

100 minutes CNY2480 

 

 

 

 
 
 
All prices are in CNY and inclusive of service charge and VAT 



 
 

 

全身按摩 

………………………………………………………………… 

 

传统中式按摩 

个性化处理身体肌肉紧张感，配合舒缓肌肉的按摩手法，促进循环，为您带

来神清气爽的身心感受。 

55 分钟 人民币780 

75 分钟 人民币980 

 

 

释放肌肉压力 

肌肉融化 

这款深度肌肉恢复性护理是专为处于紧张、压力和疼痛的肌肉而设计。结合

瑞典式按摩技术，帮助缓解肌肉疼痛。 

60 分钟 人民币980 

90 分钟 人民币1380 

 

 

热石按摩 

暖身 

以植物萃取的精华香薰精油，配合温热的玄武岩石，缓解肌肉酸痛，促进血

脉畅通，提升身体的抵抗力。 

90 分钟 人民币 1380 
 

 

 

 

 

 

 
 

以上为人民币价格已包含服务费与增值税 
 



 
 

Massage Experiences 

………………………………………………………………… 
 

Traditional Chinese Massage 

Targeting trigger point areas with Chinese acupressure techniques and muscle 

relief cream, this massage releases tension to restore harmony and free energy flow 

in the body.  

55 minutes CNY780 

75 minutes CNY980 

 

Intensive Muscle Release 

This deeply restorative treatment is specifically designed for tight, stressed, and 

aching muscles. Swedish and cross muscle fiber massage techniques help disperse 

the buildup of lactic acid that causes stiffness and pain. 

60 minutes CNY980 

90 minutes CNY1380 

 

Stone Massage 

A deep-heat massage performed with warmed basalt stones and supplemented with 

rich aromatherapy oils. Designed to bring relief from muscle tension. 

90 minutes CNY1380 

 

 

 

 

 

 

All prices are in CNY and inclusive of service charge and VAT 

 



 
 

身体护理 

………………………………………………………………… 

身体去角质 
 

芙蓉花磨砂 
用纯植物芙蓉花萃取物轻柔去角质后，再全身涂抹舒缓的花香乳霜。让您的

肌肤呈现白皙、活力再现。 

40 分钟 人民币588 

 

全身细致磨砂 
用橄榄核微粒融合植物精华油去除全身老化角质。再配以玫瑰滋养霜让您的

肌肤如丝般柔滑、细腻。 

40 分钟 人民币588 

 

 

 

 

身体裹缚 
 

玫瑰补水体膜 
富含珍贵的大马士革玫瑰精油，促进微循环，滋养肌肤。同时植物精油散发

的香气可以有效的舒缓情绪、放松心情。这款护理带给您的肌肤光滑润泽、

细腻白皙。 

40 分钟 人民币680 

 

 

 

排毒& 恢复体膜 
唤醒沉睡、疲惫的身体。细碎橄榄壳及谷物磨砂，去除皮肤老化角质。全身

配以保湿凝胶，双脚享受指压按摩。释放压力、消除水肿，让身体重拾能量。 

60 分钟 人民币880 
 
 
 
 
 

以上为人民币价格已包含服务费与增值税 
 



                                                 
 

Body Experiences 

…………………………………………………………………. 

BODY SCRUB 
 

Mineral Scrub 
An invigorating scrub is followed by a soothing thorough floral-lotion application. 

The therapeutic minerals and botanicals combine to refine and renew the skin. 
 

40 minutes CNY588 

 

 

 

Body Polish 
A relaxing all over exfoliation and layering of richly nourishing products to leave 

the skin looking radiant and feeling wonderfully smooth. 
 

40 minutes CNY588 

 
 

 

BODY WRAP 
 

Rose Hydrator 
Precious essential oil of damask rose works on capillary circulation renewing the 

skin whilst the aroma has an expansive quality that soothes the emotions and 

nurtures the heart. This treatment leaves your skin radiant, soft, smooth, and your 

spirits bright and uplifted. 
 

40 minutes CNY680 
 

 

 

Detox & Revive 
The perfect pick-me-up for when you’re feeling sluggish or lethargic with out-of-

condition skin. Exfoliation with finely ground olive grains refines the pores and 

reveals fresh new skin. Then while you are enveloped in layers of soothing gels 

and oils a stimulating foot reflex pressure massage will encourages the release and 

elimination of toxins. 
 

60 minutes CNY880 
 

 

 
All prices are in CNY and inclusive of service charge and VAT 

 



 
 

双人体验 

………………………………………………………………… 

并肩按摩 

从容不迫 

给对方最好的礼物莫过于在一起度过美好时光。并肩舒缓按摩可缓解日常生

活压力。 

60 分钟 人民币1599 

90 分钟 人民币2199 

 

重燃激情 

并肩享受温柔干刷，促进血液循环，然后进行洋甘菊玫瑰烛光浴。另外还有

舒缓身心的玫瑰精油按摩。 

100 分钟 人民币2588 

 

 
 

手部足部护理 

………………………………………………………… 
经典手部护理 

经典手部护理，包括指甲浸浴、去角质、指甲塑形及抛光。 

50 分钟 人民币558 

 

 

经典足部护理 

通过泡脚、去角质、指甲塑形和抛光美化您的双脚。 

50 分钟 人民币588 

 

 

 

 

 

 

 

以上为人民币价格已包含服务费与增值税 



 
 

Experiences for Two 

…………………………………………………………………. 

Side-by-Side Massage 
Take time 

The perfect gift is spending time together. A side-by-side relaxation massage 

relieves the pressures of everyday life. 

60 minutes CNY1599 

90 minutes CNY2199 

 

 

A Rose Romance 
Rekindle 

Enjoy a side-by-side gentle dry brush to improve circulation, followed by a 

chamomile and rose candlelit bath. Also includes a soothing rose-oil massage. 
 

100 minutes CNY2588 

 
 

 

 

Hand and Foot Treatments 

…………………………………………………………………. 

Classic Manicure 

Pamper yourself with full relaxing manicure with hand scrub, cuticle and nail 

treatment, gentle hand massage, and nail polish. 
 

50 minutes CNY558 

 

 

 

Classic Pedicure 

Treat your weary feet this exquisite treatment of refreshing foot bath, gentle scrub, 

precision nail cuticle, nail treatment, and nail polish. 
 

50 minutes CNY588 

 
 

 

 

All prices are in CNY and inclusive of service charge and VAT 



 

局部护理 

………………………………………………………………… 

头颈舒缓按摩 

针对肩膀、颈部和头皮所承受的压力，进行头痛、颈痛和肌肉绷紧的全面舒

缓，令您获得神清气爽的理疗体验 

30 分钟 人民币448 

 

 

背部松弛按摩 

我们针对您背部和肩膀的痛楚，为您消除因压力、旅游和过于快速的生活节

奏所衍生的各种肌肉酸痛困扰。 

30 分钟 人民币448 

 

 

足部舒缓按摩 

对脚部及小腿进行舒缓按摩，唤醒疲劳的双脚并恢复活力，让您浑身感觉舒

服。 

30分钟人民币448 

   

 

 

芳香泡浴 

………………………………………………………… 
 

焕活玫瑰泡泡浴 

宠爱自己，享受玫瑰的芬芳，洗去疲惫，唤醒能量。搭配紧颜恒肤沁凝面膜，

另肌肤亮泽紧致，光彩照人。 

30 分钟 人民币328 

 

 

 

以上为人民币价格已包含服务费与增值税 

 



 
 

Rescue Release 

…………………………………………………………………. 

Relaxing Neck and Scalp 

A powerful, therapeutic massage that works deeply to reduce pressure in the 

shoulders, neck and scalp, which eases headaches, neck pain and muscle tensions. 

After, the mind is left clear. 
 

30minutes CNY448 

 

 

Tension Relief 

Relax and allow us to remove the negative effects of stress, travel and a fast-paced 

lifestyle. Deeply therapeutic oils and massage techniques ease tensions in the back 

and shoulders. 
 

30minutes CNY448 

 

 

Reflexology 

This treatment applies acupressure on the foot’s reflex points reawakening tired 

feet and restoring energy and general well-being to the entire body. 

 

30 minutes CNY448 

 

 

AROMATHERAPY BATHS 

……………………………………………………………….. 

 

Rose Renew 
Refresh and revitalize your body, Uplift and pamper yourself. An intensive facial mask 

Soothing makes your skin tighten and nourish. 

 

30 minutes CNY328 

 

 
All prices are in CNY and inclusive of service charge and VAT 

 


